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div_stadhuis - laanttjes spoorwegkwartier

Van: Herben «MgluCI lBHiMA
Aan: <bnijman@haaTlem.iil>, <mjhulsebos@haarlem.iil>, <l.benaissa@haarlem.nl>,...

Datum: 11/26/201014:37

Onderwerp: laantjes spoorwegkwartier

Geachte raadsleden,

iiii Waarom de Juiianaiaan en 'de iaantjes' op de geplande termijn veiiiger moeten wordeniiii

1. De iaatste tien jaar heeft er een verjonging piaats gevonden van de buurt. Er zijn op dit moment

meer dan 75 kinderen met een ieeftijd tot 12 Jaar woonachtig. Deze verjonging zet zich nog door.

2. Eni<eie ouders hebben ai in januari 2005 bij de gemeente aandacht gevraagd voor de onveilige

situatie in de Juiianaiaan. Vanwege de pianning om in 2013 groot onderhoud te piegen, waaraan de

verbeteringen zouden moeten worden geiioppeid, werd het verzoek van iciagers niet gehonoreerd.

3. Op de Ie iedenvergadering van Spoorwegkwartier in juni 2009, werd door de ieden van de

vereniging unaniem en uitdrui(keiiji( de

verkeersonveiligheid op de Juiianaiaan ais actiepunt voorgesteid. Het bestuur van de vereniging

heeft de gemeente Haariem uitgenodigd om te komen kijken en te praten, in dit gesprek zijn de

i(neipunten op een rijtje gezet. Het gedeeite van de Juiianalaan onder de spoorbrug is ais een zeer

gevaariijke situatie gekaraicteriseerd vanwege de, onverwachte, versmaiiing en het siechte zicht op

het vericeer door de bocht waarin het stuk zich bevindt. Het gesprek heeft geieid tot een pian van

aanpai( waarbij nieuwe besiuitvorming ten aanzien van de termijn waarop het groot onderhoud zou

geschieden zeer wenseiijic bleek.

4. De gemeente besioot het groot onderhoud naar voren te schuiven, naar 2011 en er werd een

projectieider aangesteid.

5. De projectleider verzocht de vereniging Spoorwegkwartier zorg te dragen voor bewoners uit de

betrokken straten voor participatie in het traject. Het bestuur van de vereniging heeft van meet af

aan ooit onze zustervereniging B.P.O. aan de andere icant van het spoor, op de hoogte gesteld. Op

ons uitdrui(keiijk verzoeic is de situatie onder de spoorbrug in het pian meegenomen. Er is contact

geiegd met de gemeente Bioemendaai.

6. Er voigde een zeer constructieve samenwerking tussen de gemeente Haariem, leden van vereniging

Spoorwegkwartier, de Bomenwacht, de Fietsersbond en ook vanuit de BPO heeft Tom de Graaff mee

geparticipeerd.

7. Het nu, na de inspraaicronde, vooriiggende ontwerp is niet alleen tot stand gekomen met grote inzet

van beianghebbende bewoners en bedrijven, het draagviak voor het ontwerp is ooi( enorm breed.

Naar de verbeteringen wordt met ongeduid uitgekeken door de bewoners.

Met vriendeiijite groet,

H.P. Niggebrugge


